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ENKEL FRÅGA 
 
ställd till Förskolenämndens ordförande Karl Henriksson (KD)  
Det råder en akut krissituation för förskolan i hela Huddinge. Från den politiska 
ledningen tycks det inte finnas någon insikt om det. Personalen i Visättra 
förskoleområde har slagit larm vid upprepade tillfällen, nu senast genom ett öppet 
brev där man bland annat pekar ut vad man anser vara en ohållbar situation där 
kommunen prioriterar privatiseringar framför stabil verksamhet i kommunal regi. 
Man är också kritiska mot att arbetssituationen för förskollärarna i kommunen är 
ohållbar, med stress och sjukskrivningar som följd och att den bristande kontinuiteten 
och tryggheten bland personalen också färgar av sig på barnen och deras föräldrar.  
 
I sitt brev till politikerna i Huddinge skriver personalen i Visättra förskoleområde, 
bland annat beträffande den omotiverade privatiseringen av den redan väl 
fungerande kommunala förskolan Korallen, följande: ”Varför väljer ni att driva igenom 
beslut om privatisering trots att både föräldrar, barn och personal var emot och trots 
att det sen långt tillbaka i tiden råder akut brist på kommunala förskoleplatser i just 
Visättra?” Personalen fortsätter i sitt brev genom att skriva följande: ”Vi har under 
många år arbetat mot en dålig ekonomi och ständiga nedskärningar. Priset blir en 
hög personalomsättning och ett tapp av fantastiska medarbetare som väljer att lämna 
bara p.g.a. att arbetsförhållandena i Visättra inte tillåter oss att utföra vårt yrke på det 
sätt vi ska enligt vår egen läroplan. Barnen blir de ständiga förlorarna!” 
 
Vår fråga till dig är: 
Tycker du att processen kring privatiseringen av Korallen och dialogen med föräldrar 
och personal har skötts på ett bra sätt? 
  
Nujin Alacabek (V) 
 


